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FS -  behandling:
Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte om ulike prosjekt:
- Nordlihøgda omsorgsbustader, arbeidet i gang.
- Hoplandskverna, dette arbeidet er ikkje komme i gang.
- Ladestasjonar elbilar, jobbar med BKK for å sjå at det er straum tilgjengeleg ved aktuelle 
kommunale bygg. 
- Skuleprosjekta, nokre mindre ting står att med planting ute og møblar inne, dette vil komma på 
plass utover hausten (møblar Kaland i oktober). 
- Manglande godkjenning av Årås skule frå Miljøretta helsevern, dette handlar mellom anna om 
manglande plan for utomhus anlegg med meir. Når planen er ferdig og finansieringa på plass, kjem 
godkjenninga også.
- Andre mindre manglar på Årås skule skal rettast, dette er ting som dører, lydisolering mellom 
keramikkrom og lærarrom, med meir.
- Veglys Hoplandssjøen, vert jobba med.
- Sal av næringstomt Mongstad (ved rundkjøringa), i gang med avtale med sal av første del, har 
interessentar på andre del også. Når det gjeld vassleidning som går gjennom dette arealet ventar ein 
på pris for ordning.
- Arbeidet med bru til Njøten, der vart det lagt inn midlar til grøftereinsk også. Arbeidet er utført.
- Energirapportar, her er arbeidet i gang.
- Er kjøpt inn flytebrygge til Årvikane, ventar på søknadsprosessen.
- Baløy, skal asfaltera rundt nausta, men ventar på at ulike eigarar ryddar vekk båthengarar med 
meir.
- Nordliheimen, ser på ventilasjonen og om det er mogleg å fiksa dette utan å heva taket. Vindauge 
som var dårlege er skifta. Vil ta det vidare arbeidet med Nordliheimen opp i kommunestyre eller 
formannskap, alt etter korleis ein ligg an i tid. 
- VA-anlegga, ein gjennomgang viser at det er trong for 170 millionar for å sikra pumpestasjonar, 
vassleidningar med meir dei kommande åra. Dette er sjølvfinansierande, men det krev betydeleg 
auke i gebyr om dette skal gå kun på gebyra. Har bedt om detaljert oversikt for å kunna laga ein god 
plan på korleis dette skal gjerast.



Helge Dyrkolbotn (KrF) spurte om den kommunale vegen til Leikvoll, der ein tek nedi med bil. Bjørn 
Inge Håland Dyrkolbotn (Sp) spurte om tilstanden på veg til Njøta. Ordførar Per Lerøy (Ap) svara at 
dette er noko ein ser på i samband med midlar som står att.

Bjørn Inge Håland Dyrkolbotn (Sp) spurte om detaljrekneskap for skulane, kommunedirektør Bjørnar 
Fjellhaug svara at rekneskapen vil visa kostnader delt på skulane.

Helge Dyrkolbotn (KrF) spurte om status på påkopling til kommunalt VA på Leikvoll, og viste til at det 
er inntekter til kommunen på dette om ein får fleire tilkopla. Kommunedirektør Fjellhaug svara at 
dette skal følgjast opp vidare.

Morten Sognnes (H) spurte om vatn til Førland, korleis dette ligg i prioriteringa. Bjørnar Fjellhaug 
viste til at kommunestyret har sagt at det skal inn på planen, men at det ikkje er gjort så mykje etter 
at dette vedtaket vart gjort i juni.

Kommunalsjef Anne Hildegunn Færøy orienterte om arbeidet med nytt helse- og omsorgstun (eigen 
presentasjon tilgjengeleg saman med møteboka).

Ordførar Per Lerøy (Ap) sa at det var bra at det var kopla på god kompetanse i prosjektet. Lerøy viste 
til at det er starta kurs for pårørande til personar med demens, og kunnskapen derifrå er at det er 
viktig med tidleg innsats også innan helse og omsorg.

Økonomi og personalsjef Odd Harald Dommersnes orienterte om status økonomi.
- Formannskapet skal legga budsjettet ut på høyring 2. november, høyringsfrist 24. november, møte i 
formannskapet 30. november, og budsjettet skal til vedtak i kommunestyret 14. desember.
- Helse og omsorg, ikkje mogleg å ta ned utgiftene i 2024, når ein ser på Kostra brukar ikkje 
Austrheim mykje.
- Administrasjon, må sjå på pengebruken og korleis utgiftene vert førte. 

Ordførar Per Lerøy (Ap) viste til at skatteveksten er 12,4 prosent, det er betre enn både naboane og 
landet sett under eitt. Får dermed eit nedtrekk i rammetilskotet.

Ordførar Per Lerøy (Ap) sa at 0,6 prosent auke i utgiftene ikkje kan reknast som eit avvik, bra levert 
av kommunedirektøren.

Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug og ordførar Per Lerøy (Ap) orienterte om bakkeplanering ved 
Leirvågkrysset, jamfør den pressemeldinga kommunen sende ut i sommar etter oppslag i ulike aviser. 
Sjå pressemeldinga på https://austrheim.kommune.no/aktuelt/nyheiter/pressemelding-fra-
austrheim-kommune/

Ordførar Lerøy (Ap) viste til at det som er brukt til bakkeplanering er definert som reine massar etter 
reinsinga som vart utført av Soilcare då bakkeplaneringa vart gjennomført.

Morten Sognnes (H) sa at det er veldig negativt for både kommunen og entreprenørane som jobbar 
med dette, at det vert framstilt på denne måten. Denne typen masser vert i dag selt som 
jordforbetrande masser saman med andre masser.

Inger Lise Brekke (H) spurte om det var vurdert å klaga til PFU, det vart orientert om at det vart 
vurdert men ikkje gjort. Brekke spurte om ein ikkje no likevel bør klaga til dit. Ordførar Lerøy sa at det 
kan vera rett å gjera det no som avisene har hatt høve til å korrigera, og at ein også bør ta kontakt 
med Miljødirektoratet for å få svar rundt deira kommentarar i denne saka.

https://austrheim.kommune.no/aktuelt/nyheiter/pressemelding-fra-austrheim-kommune/
https://austrheim.kommune.no/aktuelt/nyheiter/pressemelding-fra-austrheim-kommune/


Per Lerøy (Ap) sa at det elles vert kjørt masser frå Storemyra på Mongstad til Nordmarka nord for 
Heiane, dette er omsøkt og godkjent slik at alt er i orden.

Handsaming i formannskapet:
Samrøystes for kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak.

FS  vedtak:

Orienteringane vart teke til vitande.

Saksopplysninger:


